

EU/EC - KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

UE / EC DECLARATION OF CONFORMITY

Modell/ model:	18115; 18116; 18117; 18118; 18119; 18120; 18121; 18122; 18123; 18214; 18125; 18126; 18217; 18128; 18129; 18130; 18131; 18132
Name und Anschrift des Herstellers: Name and address of the manufacturer:	VONLIS GmbH, Fabrikstraße 12, 63636 Brachtal

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Gegenstand der Erklärung:	Ventilator für Haushalt und ähnliches
Object of the declaration:	Fan for household and similar

Der Gegenstand der oben beschriebenen Erklärung steht im Einklang mit den einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union

Richtlinie **2009/125/EC** des Europäischen Parlaments und des Rates vom 21 Oktober 2009

zur Schaffung eines Rahmens für die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung von energieverbrauchsrelevanten Produkten.

Richtlinie **2011/65/EU** des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 über die Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe.

Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

Richtlinie **2014/30/EU** des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur

zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit.

Richtlinie **2014/35/EU** des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur

zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung auf dem Markt von

elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen.

Verweise auf die einschlägigen harmonisierten Normen, für die die Konformität erklärt wird:

EN 55014-1:2017

EN 55014-2:2015

EN 60335-1:2003

EN 60335-2-80:2003 + A1:2004 + A2:2009

Das Qualitätsmanagementsystem des Unternehmens ist nach der Norm **ISO 9001** Norm zertifiziert.

The subject matter of the declaration described above complies with the relevant Union harmonization legislation

Directive **2009/125/EC** of the European Parliament and of the Council of October 21, 2009

establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products.

Directive **2011/65/EU** of the European Parliament and of the Council of June 8, 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances.

Restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

Directive **2014/30/EU** of the European Parliament and of the Council of February 26, 2014 on the
on the approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility.

Directive **2014/35/EU** of the European Parliament and of the Council of February 26, 2014 on the
on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of
electrical equipment designed for use within certain voltage limits.

References to the relevant harmonized standards for which conformity is declared:

EN 55014-1:2017

EN 55014-2:2015

EN 60335-1:2003

EN 60335-2-80:2003 + A1:2004 + A2:2009

The company's quality management system is certified according to the **ISO 9001** standard.

Datum / Date:

15.08.2024

Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers:

Signed for and on behalf of the manufacturer:



VONLIS GmbH
Fabrikstr. 12
63636 Brachtal
www.vonlis.de
Sebastian Lis (Geschäftsführung)